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De plannen voor het opknappen van ons geliefde pand aan de Kazernestraat 38 

beginnen steeds meer vorm te krijgen. Zo zijn de eerste gesprekken met de 

adviseurs geweest en wordt er bekeken of we tijdens de verbouwing van het gas 

afkunnen en of er nog wat meer maatregelen ten aanzien van duurzaamheid 

genomen kunnen worden.  

Om er voor te zorgen dat het niet nodig is dat iedereen het dak op moet klimmen 

en de moeizame gang naar de zolder moet maken, hebben we een film laten 

maken. Daarin laten we zien wat daar zoal te zien is maar ook de algehele 

bouwkundige staat van het gebouw. In deze film willen wij vooral de urgentie van 

het achterstallige onderhoud tot uitdrukking laten komen.  

Die film zou ook kunnen worden gebruikt ter ondersteuning van een mogelijke 

fondswerving of voor een subsidie, zo kunnen we de urgentie van de restauratie 

beter benadrukken. 

Om de huidige status van de bouwplannen met de soosleden te delen, zijn er 

weer vier sessies gepland waarbij de film en het meer uitgewerkte ontwerp zal 

worden getoond en de toelichting erop worden gegeven. 

De sessies zijn gepland op 10, 17, 24 en 31 oktober 2018, ook dit keer zal dit in 

het kantoor boven de hoofdentree plaatsvinden. 

Iedereen gaat hierover nog een uitnodiging ontvangen met vermelding van de 

betreffende avond en tijdstip. Natuurlijk ligt de samenstelling van de groepen niet 

vast en kan er worden geruild, gewijzigd of wat dan ook. 

 

Tot slot heb ik nog een vraag 

Op 6 oktober a.s. om 10.00 uur wordt door een aantal soosleden de kelder van 

de keuken leeggeruimd waarbij de spullen in een gehuurde afvalcontainer zullen 

worden gedeponeerd. Het omvat een verzameling van afgedankte keuken- 

apparatuur, servies en inventaris.  

Vorige maand heb ik een oproep gedaan om daarbij te helpen waarop twee 

reacties zijn gekomen. We kunnen nog steeds hulp gebruiken dus mocht u zin 

hebben om te helpen? Meld u dan alsnog aan via 'jefstollenwerk@gmail.com'. 

 

◊ Commissaris Gebouwen 

   Bijdrage: Jaap Stollenwerk 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verjaardagen 

In de maand oktober zijn de volgende soosleden jarig: 

Arthur Planken (15 oktober) 

Rob Hanzon (18 oktober) 

Wolf Janssen (18 oktober) 

Wim Quaak (18 oktober) 

Marius Roeterdink (21 oktober) 

Mannen, van harte gefeliciteerd! 

Met twee tekeningen van Peter van Straaten als cadeautje. 

 

 

Freek Steutel (22 oktober) 

Theo Snelders (24 oktober) 

Ben van der Harst (28 oktober) 

Jos Hennequin (29 oktober) 

Johan van Kampen (29 oktober) 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 AGENDA IN 2018 

Hieronder de actuele stand van activiteiten. 

Noteer deze data zodat u het plezier niet misloopt. 

Over de details is reeds of wordt later nog gecommuniceerd. 

 

 

Woensdag 7 november Kleiduivenschieten & wildavond (leden met partner) 

Zondag 25 november Sinterklaas viering (kleinkinderen, kinderen, partner & leden) 

Zaterdag 15 december Kerstgala (leden met partner) 

 

NOOT:  

Data en activiteiten onder voorbehoud, voor een actueel overzicht zie onze website. 

Oproep 

 op verzoek van Sallo 

Het komt voor dat soosleden zich wel hebben aangemeld voor het diner maar 

daar niet komen opdagen. Het logische gevolg is dat er door Sallo’s Catering 

wel kosten worden gemaakt maar er geen afrekening plaatsvindt. Dit wordt 

door Sallo als heel vervelend ervaren. 

Soosleden zijn zich daar veelal niet van bewust, dus extra reden om kritisch te 

zijn bij het afmelden.  

Zo dient op de website in eerste instantie het afmelden te geschieden onder de 

tab “Mijn aanmeldingen”. Daar staan uw actueel gedateerde inschrijvingen 

vermeld. Alleen onder de daar vermelde diner aanmelddatum lukt het dat u zich 

voor de bewuste avond weer kan afmelden. 

Het is niet zo dat de afmelding onder de tab “Mijn profiel” de bestaande 

aanmelding onder “Mijn aanmeldingen” ongedaan maakt. Dat doet ie alleen bij 

de data die daar later bijkomen. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Vernuftelingen 

Bijdrage: Sjoerd van der Veen 

 

Bijeenkomst op 31 oktober a.s. 

Thema: Praktische natuurkunde 

Discussieleider: Sjoerd van der Veen 

Plaats: Bibliotheek 

Aanvang: 17.45 uur 

Hoe weet je of een ei gekookt is of dat het rauw is, zonder het ei te breken? 

Laat het ei op een vlak oppervlak rollen en stop de beweging met de vinger - kort aanraken. 

Als het ei blijft liggen dan is het gekookt maar als het ei rauw is dan rolt het door.  

De natuurkundige verklaring is dat er tijdens het rollen ook beweging is binnenin het ei dat niet 

stopt wanneer het rollen wordt gestopt, daardoor rolt het ei door. Het gekookte ei heeft een vaste 

massa binnenin dat niet beweegt. 

Zo zijn er legio voorbeelden in de praktische natuurkunde uit ons dagelijkse leven. Naast 

interessant ook leuk. Daar kunnen wij bij de Vernuftelingen bijeenkomst op 31 oktober over praten. 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ◊ Installatie nieuw lid 

     bijdrage Willem van Diedenhoven 

Met groot plezier kan worden gemeld dat op  

29 augustus jongstleden onze sociëteit er weer 

een nieuw lid bij heeft gekregen, te weten 

Hans van Hulsen. 

Ter bevestiging van zijn officiële lidmaatschap 

onzer ‘Sociëteit De Vereeniging’ werd hem door 

de voorzitter Aad Meuldijk de fel begeerde das 

uitgereikt. Met excuus voor de slechte kwaliteit 

van de foto. 

Maar Hans zou Hans van Hulsen niet zijn 

wanneer hij direct erna niet van de 

gelegenheid gebruik zou maken om trots met 

de das om ten overstaan van allen, zich 

nadrukkelijk te presenteren. 

Hans,….namens ons allen, gefeliciteerd met het 

lidmaatschap en we wensen je toe dat je voor 

altijd je thuis zal voelen in onze sociëteit. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klusteam 

Bijdrage: Willem van Diedenhoven 

11
e

 Klusteam bijeenkomst 

Zoals u bekend is iedere derde donderdag van de maand onze klusochtend, dus ook in september 

waren we weer op de 20
ste

 actief, waarbij de volgende werkzaamheden werden uitgevoerd. 

○ De graffiti (zie foto) op de voorgevel is verwijderd, met dank aan de gemeente Den Haag. 

○ Rondje lampencontrole gemaakt, waarbij kapotte lampen zijn vervangen. 

○ Noodverlichting armaturen getest en kapotte batterijen en lampen genoteerd ter aanschaf. 

○ De ‘24 volt halogeen’ spots in de toiletgroep bij de zij-ingang vervangen voor ‘230 volt LED’. 

○ Een nieuwe thermostaatkabel in de eerder aangebrachte kabelgoot aangelegd vanaf de CV ketel 

in de keuken naar de overloop 1
ste

 etage. Daarbij ook oude overtollige kabels verwijderd. 

○ De ‘thermostaat t.b.v. bovenverdieping’ verzet van de bibliotheek naar de overloop op 1
ste

 etage. 

○ Plas-stickers aangebracht in alle urinoirs en herentoiletpotten. 

○ Vergrendelvoorziening van de tussendeur biljartruimte hersteld. 

○ Scharnieren van de muziekstandaard van de vleugel gerepareerd. 

 

Melden van een klus? 

Indien u melding wilt maken van iets dat kapot 

is of niet (goed) werkt kunt u dat het beste 

opgeven op een van de volgende manieren: 

a. Per e-mail wa@diedenhoven.nl 

b. Persoonlijk aan Willem van Diedenhoven 

 

mailto:wa@diedenhoven.nl


 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ◊ Schoonhouden van de toiletten; met een  

     bijdrage Willem van Diedenhoven 

Het gaat mij niet aan, het is tenslotte de taak van het bestuur om te proberen soosleden in het gareel 

te houden. Maar ik ondervind wel de gevolgen van misdragingen in de toiletten. Dat dan weer wel.  

Dus had ik bedacht om iets aan de natte toiletten proberen te doen. 

Welnu. Mensen die staand plassen leveren overlast. Zou het bestuur daar op in moeten grijpen? Ik 

vind van niet, veel te nat, bovendien vind ik dat je als bestuur zo weinig mogelijk moet verbieden. Het 

zou beter zijn om dingen zo te ontwerpen dat het sooslid vanzelf de juiste keuzes maakt. Zo ook bij 

het plassen. Nou dat hebben we met het klusteam gedaan met ….. de plasvlieg! 

Over 100 jaar zal in de nieuwsbrief worden verhaald dat op de Herensociëteit ooit enorm naast de 

pot werd gespetterd. De schoonmakers werden er wanhopig van. De Sociëteit de Vereeniging kwam 

vliegensvlug met een simpele oplossing. 

In alle plasbakken werd een klein, zwart vliegje op het porselein aangebracht. Onderin. Aan de 

binnenkant van de pot. En dat bleek te werken. Plassers hadden nu iets om op te mikken, waardoor 

het een stuk droger is geworden binnen het gebouw van de sociëteit de Vereeniging. 

Zo’n vliegje geeft een duwtje in de juiste richting. Meer kun je niet doen. 

Het nuttige advies om zittend te plassen werd eerder volledig verkeerd begrepen. Leden gingen 

daarbij op de grond zitten! Maar de afstand tot de pot bleek te groot, terwijl het omhoog plassen een 

ondoenlijke zaak bleek. En dan heb ik nog niet over het opstaan daarna. Eén grote ellende! 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

◊ Monumentendag 8 en 9 september 

   Bijdrage: Willem van Diedenhoven 

Verslag festiviteiten 

Op zaterdag en zondag 8 en 9 september was het ‘nationale monumentendag’ 

waaraan de sociëteit met ons monumentale gebouw heeft deelgenomen. Ikzelf 

was er niet bij maar ik doe verslag op basis van ingewonnen informatie. 

Vanaf 11.00 tot 16.00 uur stonden de deuren open voor het publiek waarvan de 

opkomst enorm mag worden genoemd, wellicht extra gestimuleerd door het 

mooie weer. Maar toch! Maar liefst 350 mensen bezochten ons sociëteitsgebouw 

op de zaterdag terwijl de zondag het maar met een weinig minder mocht doen. 

De zaal was een plaatje, door Sallo’s Catering erg mooi aangekleed met gedekte eet- en partytafels 

en zo. Maar er waren voor gebruik ook zitjes in de tuin opgesteld waar tegen een kleine vergoeding 

koffie, thee en een muffin kon worden genuttigd. Dat vormde voor velen een dankbaar rustpunt op de 

nogal drukke dag, dat hadden wij op menig ander monument voor. 

Menigeen toonde zich onder de indruk van de Koningsbalzaal, de biljartruimte en van de kegelbaan. 

Naast architectuur geïnteresseerden waren er ook die belangstelling toonden voor huur van de 

balzaal maar er waren er ook die zich informeerden over de sociëteit en het lidmaatschap. Dit 

resulteerde zowaar in twee huuraanvragen en drie potentiële leden waarvan naar verwachting er twee 

op proef komen op 3 oktober. 

Een aangename verrassing deed zich voor toen de oud-voorzitter Theo Damen met zijn vrouw Margo 

en met Leni Alkema op bezoek kwamen. Samen werden ze heel hartelijk verwelkomd door Andries 

Andrea en Rob Pieterse. 

Van links naar rechts: 

Andries Andrea, Theo Damen, 

Leni Alkema, Margo Damen,  

Rob Pieterse 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

◊ Dames uitje 21 september 

   Bijdrage: Ellen Eijzenbach 

Wie krijgt die lach nog van ons gezicht? 

In de vroege ochtend van vrijdag 21 september was 

het heftig ruisen van de bomen het eerste dat ik 

hoorde, meerdere tinten grijs het eerste dat ik zag. 

De buienradar kondigde code oranje aan en mijn 

dierbare echtgenoot voegde daar met een grijns aan 

toe dat er geen treinen naar Utrecht reden i.v.m. een 

elektriciteitstoring. De neiging om me ziek te melden 

heb ik onderdrukt. Zo startte mijn dames-soosuitje. 

Toch maar naar de tram waar Wil en Eveline met 

dezelfde moed der wanhoop al eerder waren 

ingestapt. Jacqueline was al in Utrecht en met Dien, 

Jeannine, Henny, Nelly en Ria was het clubje op het 

station Den Haag voltallig. 

De meereiskorting regelden wij, lekker veilig, bij de 

servicebalie. Utrecht konden we bereiken via een 

krappe overstaptijd op Schiphol waar achter de rug 

van Ria en Nelly de treindeuren zich plotseling sloten 

terwijl de rest nog op het perron stond. Onder het 

mom van samen uit, samen thuis, probeerden zij de 

treindeur nog te openen maar instappen was geen 

optie meer.  

Een boze treinconductrice kwam schreeuwend 

aanrennen. “Zijn jullie gek geworden! Willen jullie 

een been verliezen die ik dan weer kan opruimen! 

Het is géén bus hoor, het is géén bus!” Oef! In de 

trein kwamen Ria en Nelly er met een waarschuwing 

van de conducteur vanaf - positieve 

leeftijdsdiscriminatie? - hoewel zij recht hadden op 

een bekeuring.  

Na een kwartier zaten ook de achterblijvers in de 

eerstvolgende trein naar Utrecht.  

In Utrecht deed een goed uitziende jonge man een 

goede daad en wees ons geduldig de juiste uitgang 

naar Hoog Catharijne. Henny moest nog even naar 

de infobalie want er was inmiddels al 25 euro van 

haar OV-kaart afgeschreven. 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Al koffiegeurensnuivend togen wij op weg naar het 

Museum ‘Speelklok’ waar Jacqueline met de koffie 

met appelgebak al uren op ons wachtte. De klok 

sloeg half twaalf. 

Wij volgden een leuke rondleiding in het museum, 

zongen bij het draaiorgel, bewonderden het 

robotmuziekorkestje, lunchten in de Muntkelder, 

maakten een rondvaart door de Utrechtse grachten 

en singels en gebruikten onze paraplu’s de hele dag 

als wandelstok. 

Maar het allerbelangrijkste van deze dag was de 

goede sfeer, de verhalen, de lach op ieders gezicht, 

het glas wijn waar Wil ons op trakteerde en waarmee 

zij wéér een bonuspunt scoorde.  

De terugreis compenseerde de heenreis: Binnen een 

uur tijd was ik weer terug op Scheveningen waar 

mijn droogparasolhoes mij op straat begroette. 

Wil en Jeannine, bedankt voor de organisatie van 

deze super dag!  



 
 
 
   

 

20 september – Hoeveel voormalige inwoners van Oud Beijerland in Voorburg terecht zijn gekomen 

weten we niet precies, maar vijf in elk geval wel. Dat zijn burgemeester Klaas Tigelaar met zijn 

gezin en Ir. Wim Quaak (bijna 92!) uit het Noteboompark. Op zich misschien niet heel bijzonder 

maar wel als je als Voorburger daar de Rijks HBS volgde, een school die nu het Hoeksch Lyceum 

heet en dezer dagen het 100 jarige bestaan viert. Quaak kreeg daar zijn diploma in 1945. Jammer 

genoeg kan hij als vermoedelijk ‘laatste der Mohikanen’ het eeuwfeest niet bijwonen. Hij studeerde 

in Delft en vertrok lange tijd naar o.a. Abu Dhabi waar hij een watersysteem ontwierp. Zijn twee 

dochters zijn in Jeddah geboren. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4 september - Zaterdag is het weer 

‘Open Monumentendag’. Het thema dit 

jaar is ‘In Europa’. Voor onze gemeente 

met zijn rijke historie was het niet 

moeilijk om aansluiting te vinden bij het 

landelijk thema. 

“Zo’n 25 monumenten in Leidschendam 

en Voorburg openen hun deuren om het 

prachtige erfgoed te aanschouwen”, 

zegt de dit jaar aangetreden nieuwe 

voorzitter van de Monumenten 

Commissie Cees Postema. 

◊ Voor u gelezen op website  www.Voorburginsite.nl 

   (een website met berichten en commentaar uit Voorburg) 

   Bijdrage: Alfred van Bunge 

Quaak is inmiddels onvolprezen nestor van de Haagse 

Sociëteit De Vereeniging (anno 1851) waar hij wekelijks te 

vinden is met andere Voorburggetrouwen zoals Cees 

Buskens, Hans Lamb, Lex van Hulst en Peter 

Robijns. Gaat Wim Quaak naar het grote feest in Oud 

Beijerland? ‘Ik heb feestcomité geschreven dat ik niet 

kom’, zegt hij. ‘Dat vonden ze wel heel jammer, maar 

hadden er begrip voor dat ik niet meer zo beweeglijk ben 

en trouwens ook niemand meer ken’. De reünie in Oud 

Beijerland heeft als onderdeel een nadere kennismaking 

met de TV-presentator Jort Kelder die daar ook op school 

heeft gezeten. Quaak drinkt er thuis een borreltje op. 

Misschien komt in het Voorburg nog wel tot het ophalen 

van herinneringen met de burgemeester als twee Oud 

Beijerlanders onder elkaar. 

 

http://voorburginsite.nl/?attachment_id=48183


 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Golfen 

Bijdrage: Ed Croqué 

Jansen 

Voor diegene die verhinderd waren (helaas 

wel veel), jullie hebben een fantastische 

golfdag gemist. De organisatoren Sipke van 

der Werf en Willem Klomp hadden het 

perfect voor elkaar. Het weer was top met 

een lekker zonnetje, licht briesje, strakke 

baan en snelle ‘greens’, wat wil je als 

amateur golfer nog meer? Willem kon 

helaas door een knieblessure niet 

meegolfen maar was wel aanwezig om 

Sipke te ondersteunen. 

Er werd een beroep gedaan op het improvisatievermogen van de twee organisatoren omdat er een 

golflid had vergeten zich aan te melden en ander had zich alleen bij Sipke aangemeld, die Sipke weer 

was vergeten. Maar uiteindelijk kwam alles weer op z’n pootjes terecht. 

Uw secretaris zat nog in de vakantiemodus, helaas dus maar een foto dit keer en wel van een illuster 

trio met een streng kijkende Ernst op de achtergrond. 

Ik heb iedereen op hole 1 zien afslaan, het was een indicatie hoe er gescoord ging worden, ronduit 

belabberd zullen we maar zeggen. Gemiddeld zijn er maar 23,3 stableford punten gescoord door de 

14 deelnemers, het is wel eens hoger geweest. 

Wel zijn er twee birdies geslagen een door Adriaan en een door Henk. Zij kregen natuurlijk de fel 

begeerde birdies uit de handen van Willem.  

Deze keer geen twee neary’s maar een neary en een longest, de longest dacht Henk in de pocket te 

hebben maar Ed ging hem nog net even met twee meter voorbij, de neary heeft niemand kunnen 

maken. Ook voor Ed een mooi prijsje. 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De vakantie heeft Ed blijkbaar goedgedaan 

want gesteund door zijn flight-genoten Leo en 

Rinus is hij overtuigend winnaar geworden, met 

flinke afstand op nummer 2, Sipke! En 

vervolgens een gedeelde 3
e

 plaats voor 

Adriaan en Henk. 

Alle prijzen zijn door Willem aan de winnaars 

uitgereikt. 

De uitslag heeft geen verschuiving veroorzaakt 

in de top van het leaderbord, wel heeft Ed iets 

meer afstand genomen van Hans 

Kuijvenhoven en is Rob Hans weer genaderd.  

Het is nog niet gedaan want we hebben nog 

twee wedstrijden te gaan met uiteraard de 

nodige puntenaftrek. 

Het diner was wat mij betreft voortreffelijk, met 

keuzes voor vis of vlees.  

Onze grote voorzitter heeft zoals te doen 

gewoonlijk de avond aan elkaar gepraat en na 

de gebruikelijke dankbetuigingen gingen 

sommige huiswaarts terwijl anderen nog een 

bakkie deden op het terras. 

 

Volgende wedstrijd 15 oktober op Rhoon.  

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Biljarten 

Bijdrage: Cees Postema 

Interne biljartcompetitie van start 

Op woensdag 29 augustus werd de afstoot gedaan van de interne competitie van onze biljartclub 

Touché. 

Stef Koot was zo genereus om de nieuwe ballen voor het seizoen 2018-2019 voor zijn rekening te 

nemen die hij vervolgens aanbood aan voorzitter Marius Roeterdink. Marius bedankte Stef voor deze 

prachtige geste. 

In een buitengewoon spannende onderlinge strijd tussen beide heren werden de ballen voor het 

eerst gebruikt. Tot op het laatst bleef het ongewis wie als winnaar van de partij Libre uit de bus zou 

komen. Beiden moesten nog maar één carambole maar uiteindelijk was het Marius die de strijd in 

zijn voordeel besliste.  

Daarna werden die middag nog vele partijen Libre en Bandstoten gespeeld.  

U zal van het verloop van de competitie in de Nieuwsbrief op de hoogte worden gehouden. 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Varia 

Ik werd 's morgens eens gedeprimeerd wakker, omdat het mijn verjaardag was en ik dacht: ‘Alweer 

een jaartje ouder’. Nadat ik me gewassen had en geschoren, ging ik richting ontbijt met de 

gedachte dat mijn vrouw me met een dikke kus zou feliciteren.  

Aan tafel zat mijn vrouw zoals gewoonlijk de krant te lezen en zei geen woord.  

Ik schonk me zelf een kop koffie in en dacht: “Ze is het vast vergeten, maar zo meteen komen de 

kinderen en die zingen samen 'Lang zal die leven' en komen met een leuk cadeautje.” 

Genietend van de koffie wachtte ik op de kinderen. Uiteindelijk kwamen ze, maar….: Ook niets! 

Op kantoor aangekomen begroette mijn secretaresse me met een glimlach, feliciteerde me met 

mijn verjaardag, gaf me een zoen en haalde een kop koffie. … Ik begon me al een stuk beter te 

voelen. 

Later in de morgen kwam m’n secretaresse op mijn werkkamer en zei: “Je bent jarig vandaag, 

zullen we samen gaan lunchen?” Met de gedachte dat ik me dan nog beter zou gaan voelen zei ik: 

“Dat is een goed idee, maar zullen we naar een leuk tentje buiten de stad gaan in plaats van de 

gebruikelijke McDonalds.” 

Afijn, weer op weg terug naar kantoor, zei mijn secretaresse dat het vandaag niet druk was op 

kantoor en ze stelde me voor om mee te gaan naar haar flatje om nog wat te drinken. ‘Zo, …dat 

klonk goed!’, dacht ik en mijn humeur begon al aardig op te klaren. 

Na een paar drankjes daar, zei ze tegen mij: “Neem me niet kwalijk, ik wil even wat makkelijks 

aantrekken, ik ben zo weer terug.” 

‘ Wauw’, dacht ik, en niet alleen m’n humeur werd opgebeurd. 

Na een paar minuten ging haar slaapkamer open, ze kwam binnen met een grote 

verjaardagstaart en in haar kielzog volgden mijn vrouw en kinderen en een heleboel vrienden en 

familie. En ik................. 

ik........................  

eeehhhh ik zat op de bank met alleen mijn sokken nog aan. 

 

Hans pakt de bezem bij gebrek aan 

kruimeldief om teveel aan pindaresten 

op de grond te bijeen te vegen en af 

te voeren. 

 

Even lachen 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 De belevenissen  

van een leraar wiskunde 

Vaste rubriek van André van Kruijssen 

(als de voormalige leraar) 

 
Hoog begaafd? 

Vlak na de oorlog waren de straten en wegen dringend aan een onderhoudsbeurt toe. 

De stapels stenen, geplaatst aan de stoeprand waren een genot voor het oog voor een vijfjarige. 

In die tijd had ik een bijzondere kijk op teksten. 

Ergens aan het midden van de straat stond een driehoekig bord waarop een staande rechte staaf 

was afgedrukt met de tekst: WERK IN UITVOERING. 

Voor mij betekende dit dat er hard gewerkt moest worden; de staaf dus opgevat als een 

uitroepteken: je moest dus hard werken in alle omstandigheden zoals dat gelezen kan worden in de 

lijnen van de hand waarin een M is gegraveerd en de omgekeerde een W; dat betekent dus Mens 

Werk. 

Voor mij klopte dit alles omdat mijn moeder bijna letterlijk dag en nacht aan het werk was om een 

gezin met zeven kinderen in leven te houden. Evenals mijn vader die het presteerde om de 

schoenen te verzolen zodat ze telkens opnieuw dienstdeden. 

In die tijd waren er nog weinig scholen zodat de beschikbare klassen overvol waren met kinderen. 

Zo ook de kleuterschool waarop ik in 1946 zat, overigens tot mijn grote teleurstelling omdat ik daar 

meestal niet het speelgoed kreeg dat ik graag wilde hebben, zoals bijvoorbeeld de rood, geel, 

blauw en groen gekleurde blokken. 

Op 1 september 1946 was ik nog vijf jaar en dus heel speels. Mijn moeder had al lang begrepen dat 

ik niet gelukkig was op de kleuterschool en vond het beter dat ik dan maar tweemaal naar de eerste 

klas van de lagere school kon gaan. Juffrouw Ballings van die school was een heel lieve juffrouw 

vertelde mijn moeder.  

Ze had gelijk. Inderdaad bleek zij een schat van een Juf, die op mijn moeder leek en die als 

beloning plaatjes gaf en mooie gekleurde boeken (rood, groen of geel) aan de klas uitdeelde. 

Ook maakte ze hele mooie letters op het boord. Zo zag ik een zwaan in het cijfer 2 die zij op het 

bord schreef. In een 4 zag ik, hoe netjes ook geschreven, een heel lelijk getal, omdat het voor mij 

een half hakenkruis was. 

Juffrouw Ballings was ook een heel goede onderwijzeres en dus ging ik over en wel Met Lof, terwijl 

het de bedoeling was dat ik zou blijven zitten. De woorden ‘Met Lof’ waren met mooie sierlijke letters 

door haar geschreven in de rechterbovenhoek van het rapport. 

Het verbaasde mijn moeder dat ik huilde toen ik thuiskwam en vroeg zich af waarom ik zo bedroefd 

was.  

De reden was dat ik ervan overtuigd was dat ik onder voorwaarde ‘van het eten van Lof’ (Brussels 

lof) naar de tweede klas mocht. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Telkens als het punt aan de orde kwam kon ik niet overtuigd worden van het alternatieve feit (ze 

bestaan!)  

“Maar Met Lof “dat is heel goed zo werd er gezegd, maar ja over de groente ’lof’ werd precies 

hetzelfde gezegd. 

Omdat ik langzaam van begrip was, ging ik de gangbare betekenis van het woord ‘lof’ begrijpen en 

ook waarom een 9 mooier was dan een acht en 3 lelijker dan een 4 terwijl de 3 als halve 8 toch veel 

mooier was dan het halve hakenkuis 4 en de onsympathieke 5 (lijkend op de mond van een SS-

officier) 

Het eerste voorval betreft een confrontatie van mij met de juf van de tweede klas na de eerste lessen 

rekenen. Er was nog een ander onbegrip dat hierbij een rol speelde en dat betrof het rekenen. Zoals 

iedereen leerde lopen, steppen, praten, eten, hinkelen, enz. lag het voor de hand dat optellen ook 

zeer eenvoudig was om te leren. 

De juffrouw vroeg aan mijn vriendje (Peter en ook achterneef), die naast mij zat in de klas, het 

antwoord op de vraag hoeveel acht plus zeven is. Peter noemde een verkeerd getal boven de tien. 

Daarna vroeg de juf aan mij: “André wat is de goede uitkomst?” Overtuigd als ik was dat Peter met 

opzet een verkeerd antwoord gaf, weigerde ook ik het goede antwoord te geven omdat ik dit zag als 

een vorm verraad en dat was, gezien de oorlog, zowat het ergste dat bestond: verraad! Nee, dat 

nooit. De juf werd boos en zei: “Jij weet het wel, jij weet het wel!!” Maar ik was vastbesloten niet 

vijftien te zeggen, terwijl de juf steeds kwader werd en tenslotte eerst mijn rechteroor trachtte om te 

draaien en toen dat niet hielp aan mijn haren ging trekken zodat ze een pluk haar in de hand had. 

(Later is gebleken dat Peter het echt niet wist dat 8+7 = 15 is). 

 

Wordt vervolgt 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ziekenboeg 

Bijdrage: Andries Andrea 

 

Vanwege lopende interne gesprekken over hoe om te gaan met de privacy wetgeving ten 

aanzien van de Ziekenboeg is even geen kopij aangeleverd. 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Limericks en Gedichten 

De volgende limericks en gedichten zijn opgetekend, lees maar met ons mee! 

Voor Steef Gronheid 

  door Hans Eijzenbach 

Een kok uit Enkhuizen 

 zou naar Den Haag moeten verhuizen. 

Als chef bij het koken voor leden 

 is de kwaliteit nooit naar beneden gegleden, 

de smaakexplosie blijft altijd nasuizen. 

Voor Ernst van Hille 

  door Hans Eijzenbach 

Een spreytje met Ernst aan ‘t biljart 

 is niet altijd een goede start. 

Hij kan beter roeien 

 dan met zijn keu knoeien. 

Toch winnen we samen als hij volhardt. 

Voor Ernst van Hille 

  door Willem van Diedenhoven 

Een lid van goede wille  

 een hele stille, 

biedt vlak voor het uur zeven 

 aan om de wijn te geven. 

We feliciteren Ernst van Hille. 

 

Het is een man van het roeie 

dat blijft hem maar boeie 

want het houdt hem gezond 

samen met vrouw en hond. 

Die Ernst is een goeie! 

Voor Ernst van Hille 

  door Peter Robijns 

Ernst van Hille in de Hofstad geboren  

 is reeds 9 jaar lid maar kent een dubbele score. 

Doseert zijn woorden, beheerst zijn gevoel 

 mijn goede vriend Ernst weet wat ik daarmee bedoel. 

Bedankt voor de wijn en soosvrienden ik wil jullie verder niet storen. 



 
 
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voor Hans Eijzenbach 

  door Cees Postema 

Een Scheveningse generaal b.d.  

 zit het als biljarter en tafelvoorzitter niet mee. 

Hij verloor zijn eerste partij 

 en door een glaasje wijn een stropdas te noemen 

maakte hij menig taalpurist niet blij. 

 Maar zijn Ellen blijft hem gelukkig corrigeren en (heel) soms zelfs roemen. 

Voor André van Kruijsen 

  door Ron Verschoor 

André van Kruijsen, een wiskunde leraar uit Scheveningen 

 ziet bij het kurken hele rare dingen. 

Hij stoot links, 

 hij stoot rechts 

maar sinus, cosinus en tangens op het laken blijven toch rare dingen. 

Voor Gerard Hoogerwerf 

  door Ron Verschoor 

Gerard Hoogerwerf een vogelwijker uit Den Haag is een heer van statuur. 

 In zijn lichaam is het nu een beetje guur 

 maar geloof het of niet 

bij Gerard merk je dat niet. 

 De man staat vast in het leven als een granieten muur! 

Voor Cees Postema 

  door Hans Eijzenbach 

Een KNO-arts uit Winterswijk 

 wilde graaf worden op een dijk. 

Maar na het luisteren naar veldleeuwerikken, 

 ging hij naar het NFI lijken prikken 

Nu.. bij de interne biljartcompetitie is hij belast met het wedstrijdgezeik. 
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Deze nieuwsbrief voor en door leden der sociëteit, wordt onder verantwoordelijkheid  
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